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INTERPELACJA RADNEGO

W sprawie pilnej naprawy drogi wewnętrznej zaznaczonej na czerwono na załączonej mapie.

Zwracam się z uprzejmą prośbą o uwzględnienie w planach remontowych pilnej naprawy drogi 

wewnętrznej zaznaczonej na czerwono na załączonej mapie.

Po rozmowach z Panem Wiesławem Drążkiem, Dyrektorem Miejskiego Zarządu Dróg, oraz 

po konsultacjach z mieszkańcami pobliskich posesji, doszliśmy do wspólnego wniosku, że 

obecny stan tej drogi wymaga natychmiastowej interwencji. Jest to droga dojazdowa do 

domów mieszkańców naszego miasta, która obecnie pozostaje nieutwardzona - w całości 

wykonana z ziemi - co w okresie opadów atmosferycznych skutkuje jej zamienieniem w 

błotniste, trudne do przejazdu i przejścia podłoże.

Taka sytuacja jest szczególnie uciążliwa dla osób mieszkających przy tej drodze, które każdego 

dnia korzystają z niej w drodze do pracy, szkoły czy innych codziennych obowiązków.

Biorąc pod uwagę aktualną sytuację finansową miasta oraz możliwości techniczne, po 

konsultacjach uzgodniliśmy, że rozwiązaniem wystarczającym na tym etapie będzie 

utwardzenie drogi przy użyciu betonowych płyt. Z moich informacji wynika, że tego rodzaju 

płyty są obecnie dostępne w magazynach miejskich. Inwestycja tego typu wymaga relatywnie 

niewielkich nakładów finansowych, a przyniesie znaczącą poprawę jakości życia mieszkańców 

korzystających z tej drogi.

Z poważaniem,

Dawid Portuś

Radny Rady Miejskiej Tomaszowa Lubelskiego
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